
Podziękowanie prezydenta PFO

Szanowni Państwo,
czteroletnia kadencja Rady właśnie dobiega końca. 30 marca br. w siedzibie PFO odbędzie
Sprawozdawczo-wyborcze Walne Zebranie Delegatów PFO. Delegaci wysłuchają sprawozdań,
które przedstawi Rada, wysłuchają również sprawozdań kierowników sekcji działających przy
Radzie Federacji. Wzorem poprzednich trzech Walnych Zebrań, każdy z Delegatów otrzyma
komplet materiałów – sprawozdań, które omawiane będą podczas Zebrania. Walne wybierze na
następną kadencję Prezydenta i pozostały skład Rady, a także członków Komisji Kontroli
Wewnętrznej.

      

Jako Prezydent naszej federacji chciałbym podziękować wszystkim osobom, które przyczyniły
się do uporządkowania PFO w ciągu tej kadencji Rady. Dziękuję wiceprezydentom Rady,
kierownikom sekcji i osobom, które przez ostatnie cztery lata w większym lub mniejszym
stopniu przyczynili się do rozwoju Polskiej Federacji Ornitologicznej. Nazwiska tych
zaangażowanych ludzi oraz ich osiągnięcia wymieniłem w artykule, który pozwoliłem sobie
napisać w czasopiśmie Nowa Exota.

Ten czteroletni czas był dla Rady bardzo trudny, otrzymaliśmy w spadku po poprzedniej Radzie
pustą kasę, problemy z zakupem obrączek spowodowane nierzetelnością w kontaktach z
czeskim producentem, brak jakiejkolwiek bazy hodowców, brak pełnej dokumentacji z
działalności Rady. Było więc nad czym pracować.

Co mamy dzisiaj ?  Porządny statut i porządnie napisane regulaminy oraz uchwały, a to
przecież podstawa działania każdej dobrej firmy ! Mamy bazę hodowców działającą zgodnie z
ustawą o ochronie danych osobowych, mamy Centralny rejestr obrączek. Skończyły się
problemy z zaopatrzeniem w obrączki dla ptaków, a wynegocjowana na okres dwóch lat stała
cena obrączek, nie jest niż większa niż pięć lat temu. Powołując firmę PFO Spółka z.o.o.
będąca w stu procentach własnością PFO uczciwie rozliczamy się z zakupów i sprzedaży z
urzędem skarbowym. Płacimy uczciwie podatki ! Okazuje się, że taka zależna firma potrafi dla
nas wszystkich zarobić pieniądze i to wcale niemałe. Efekty finansowe z działalności spółki
zostaną przedstawione na Walnym Zebraniu delegatom.

Problemem naszej federacji jest nadal organizacja Ornitologicznych Mistrzostw Polski. Zawsze
mi się wydawało, ze do ich organizacji zgłaszać się będzie z czasem co najmniej kilka
stowarzyszeń członkowskich. Niestety tak nie jest i to jest przygnębiające. Wobec takiej sytuacji
pozostaje powierzenie organizacji mistrzostw firmie zewnętrznej, co niestety wiąże się z
kosztami. Nie ma tez możliwości aby w czasie mistrzostw zdarzały się takie sytuacje jak w
Czeladzi, kiedy hodowcy kanarków harceńskich zabrali ptaki po konkursie do domu. W PFO
mamy dobrze napisany ogólny regulamin konkursów i wystaw, który musi być respektowany
przez wszystkich członków i wystawców. Innego wyjścia nie ma. Jesteśmy jedną organizacją i
wszystkich obowiązują takie same zasady. Inaczej zapanowałby chaos, aż w końcu PFO byłaby
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nikomu nie potrzebna.

Kończąc ta kadencją mam poczucie dobrze spełnionego obowiązku. Podjąłem się roli
Prezydenta PFO zdając sobie sprawę z ogromu pracy i nie oczekując na oklaski. Wystarczy mi
świadomość, że zrobiłem wszystko co mogłem aby organizację poukładać. Chciałbym życzyć
Delegatom mądrych i chłodnych głów w podejmowaniu decyzji na Walnym Zebraniu. Proszę
pamiętać, że dobro federacji jest dla Was i Waszych kolegów w stowarzyszeniach priorytetem.
Proszę sobie przypomnieć jak wyglądała nasza federacja cztery lata temu i starać się poprzez
swoje decyzje na Walnym, aby do tego stanu już nigdy nie wróciła!

Prezydent PFO, Andrzej Jenczura
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